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Päivi Sivenius tiedusteli Asemakadun hiekoituksesta. Ajorata hiekoitetaan 
vain keskeltä, kun jalankulkijat kulkevat ajoradan reunassa. Päivi esitti 
lisäksi huomion, että risteyksien näkemäalueilla lumivallit alkavat olla 
varsin korkeat. Veeti Torkkeli yhtyi Päivin näkemykseen ja kertoi, että 
Kankaankadun ja Simpeleentien liittymässä näkemät ovat huonot.  
 
Mirja Vaittinen vaati, että kunnantalon sähköautojen pikalatausasema tulee 
saada kuntoon mahdollisimman nopeasti.  
 
Mikko Kyröäläinen toivoi kunnan yhteydenottoa Etelä-Karjalan 
Virkistysaluesäätiöön Lahnasenkosken alajuoksulle rakennettavista 
laitureista. Entisen voimalaitosrakennuksen alapuolelle ja grillikatoksen 
rantaan olisi hyvä rakentaa laiturirakenteet palvelemaan mm. kanootteja.  

    
    

 
  
 


